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Sneltram Nieuwegein rijdt door rood sein     
  
De VVD ontvangt berichten van reizigers die zeggen dat de veiligheid bij tramovergangen nog niet 
goed is. Deze week meldde een reiziger ons dat een tram door een rood sein reed bij Zuilenstein in 
Nieuwegein, terwijl de stoplichten voor auto’s op groen stonden.  Er is gelukkig geen ongeval gebeurd, 
maar eerder zijn op deze overgang al wel ongevallen voorgevallen.  
De VVD vindt verkeersveiligheid en veiligheid bij de tramovergangen erg belangrijk. De VVD wil graag 
weten wat er uit de eerdere analyses van de (bijna) ongevallen met de sneltram is gekomen en wat er 
gedaan wordt om de tramovergangen veiliger te maken. 
  
Vragen: 

 In Nieuwegein is door de VVD in april jl gevraagd of er een (bijna) ongevallen registratie is. 
Deze blijkt er bij de gemeente niet te zijn. Heeft de provincie deze wel? Zo ja, wat is het 
leereffect? Zo nee, gaat de provincie deze opstellen en van de incidenten leren? 

 Het blijkt dus technisch mogelijk dat een tram door rood sein rijdt. Wat gaat de gedeputeerde 
doen om de veiligheid bij de tramovergangen te vergroten? 

 


